

**MINISTÈRE DES AFFAIRES ÉTRANGÈRES DU ROYAUME DES PAYS-BAS  
LA HAYE**

CONVENTION SUR LA PROTECTION DES ENFANTS ET LA COOPÉRATION EN  
MATIÈRE D'ADOPTION INTERNATIONALE  
(La Haye, le 29 mai 1993)

Notification conformément à l'article 48 de la Convention

**RETRAIT D'OBJECTION**

**Pays-Bas**, 28-12-2010

Puisque la République d'Arménie a accompli l'obligation de désigner une Autorité centrale, le Royaume des Pays-Bas (le Royaume en Europe) retire la déclaration d'objection à l'adhésion de la République d'Arménie à la Convention, faite conformément à l'article 44, paragraphe 3, de la Convention.

Par conséquent, la Convention est entrée en vigueur entre le Royaume des Pays-Bas (le Royaume en Europe) et la République d'Arménie le 28 décembre 2010.

La Haye, le 17 janvier 2011

**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS OF THE KINGDOM OF THE NETHERLANDS  
THE HAGUE**

CONVENTION ON PROTECTION OF CHILDREN AND CO-OPERATION  
IN RESPECT OF INTERCOUNTRY ADOPTION  
(The Hague, 29 May 1993)

Notification pursuant to Article 48 of the Convention

**WITHDRAWAL OF OBJECTION**

**The Netherlands, 28-12-2010**

Since the Republic of Armenia has fulfilled the obligation to designate a Central Authority, the Kingdom of the Netherlands (the Kingdom in Europe) withdraws its declaration made in accordance with article 44, paragraph 3, of the Convention, objecting to the accession of the Republic of Armenia to the Convention.

Therefore, the Convention has entered into force between the Kingdom of the Netherlands (the Kingdom in Europe) and the Republic of Armenia on 28 December 2010.

The Hague, 17 January 2011

XXXIII Intercountry Adoption No. 1/2011